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Subject: RE: besluitenlog en verzoek om rapportage openstaande acties
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Zie onder

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag

+316 [EEE 1 = IEEEMeminvws.ni

van:[CETBEES@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 1 mei 2020 17:34

@minbzk.nl>; ) @minvws.nl>; )

@minvws.nl>; " JEEM @minvws.nl>; " @minvws.nl>; )

@minvws.nl>

Onderwerp: besluitenlog en verzoek om rapportage openstaande acties

Beste allen,

Bijgaand een bijgewerkt besluitenlog. De laatste afspraken/besluiten zijn nog niet van hyperlink voorzien, omdat de nummering

van mails altijd ongeveer een dag ‘achterloopt’; ik sla de mails per dag op en doe dat pas de volgende dag (omdat er soms heel laat

nog mails bij komen...). Mochten jullie vragen/aanvullingen hebben laat me dat dan vooral weten.

En bij deze ook het verzoek om te reageren op de openstaande acties, zodat ik maandagochtend een lijstje kan maken voor het

teamoverleg.

5.1.2e

- Brief minMSZ aan China inzake vluchten luchtbrug: uit? => brief is verstuurd

Zicht op follow-up LCH nav berichten tekorten (thuis)zorginstellingen? Probleem onbekendheid bestelportals of verdeling

ROAZ’en? => deze vraag kan ik niet geheel plaatsen. LCH besteed veel aandacht aan deze signalen en probeert te zorgen

dat alle partijen via de brancheorganisaties ook aangesloten worden (indien dit nog niet is gebeurd) op de portals van

Onemed en Mediq.
- Overzicht Chinese lijnen? => zie antwoord mail eerder vandaag
-  Proces scope-uitbreiding: nog met [JJE{EZllover gehad (mail van haar 30-4-2020)? => proces scope

aangepast/aangescherpt

- Nieuws testen? RIVM de oplossing voor inkoop?
- Nota ter beslissing productie (dieje 10-4 aan minister zou sturen) — mogen we die hebben voor in het archief?

- Nieuws over productie/contractmanagementteam hij RVO mbt productie?
-  EZK stukken productie getekend? Zo ja, mogen we die dan hebben voor archief?

-  Zicht op koers niet-zarg PBM?

5.1.2e

-  Overeenkomst OneMed — status?

-  Zicht op wat NIET onder contract met Mediq valt?

-  Uitkomsten cashflowoverleg(gen)? Moeten die in besluitenlog?

5.12e

- Uitkomsten afstemmingsoverleg over inkoopstrategie?
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- Nog iets gehoord over commissieEEN:
-  Financiéle ontwikkelingen?
- Terug

EE
orIEE: lk heb vandaag nog gevraagd hoe het ermee staat, kreeg onduidelijk

bericht van
,
daar weer uitleg over gevraagd

—

nog geen antwoord...

Over eigen acties is het belangrijkst te melden dat de kwestie convenant nog niet is beslecht. Volgende week wordt een overleg

gepland voor dGMT, dFEZ, dWJZ enBE3om het te hebben over aansprakelijkheden, WOB en andere verantwoordingsaspecten

die samenhangen met de afweging hoe die belangen het beste gediend kunnen worden: het alsnog laten tekenen van convenant

door statutair bestuurders van deelnemers, of het juist te laten bij de individuele ondertekening zoals tot nu toe (zeer zorgvuldig)
is gebeurd.

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |G

E: EB) @minvws.nl


